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Protokoll fört vid Höganäs Båtsällskaps styrelsemöte den 2022-06-20, 2022-06-27 
   
Närvarande: Bo Lingebrant   Inger Brantmark   André Nilsson   Jan Malmberg  Kerstin Andersson 
                       Lars Ole Blandford   Lars-Åke Rosenqvist 
  
Adjungerade: Tobias Bolin Annika Knutsson  
 
  
 
1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade mötesdeltagarna välkomna samt förklarade mötet öppnat. 
 
2. Kommunens planarbete 

HBS har sammankallat till två extra styrelsemöte för att diskutera kommunens senaste 
planförslag för hamnområdet. HBS styrelse beslutade att arbeta vidare enligt nedan. 
 
Bo L, Lars-Ole B. och Tobias B. kallar kommun ledningen till ett möte i närtid för att diskutera 
vår tidigare översända behovslista för att driva en hamnverksamhet, några utvalda punkter: 
 

Ø Förslag på ny båtuppställningsplats, Cisternområdet med närhet och miljöpåverkan från 
reningsverk och HB industrihamn. 

Ø Tillfartsvägar med parkering och säkerhet på hamnområdet. 
Ø Mastskjul och Miljöstation. 
Ø Anpassning för framtida nyttjande av grus/gräsplan 36.2. 

 
 

HBS stöder förslaget att göra ett omtag på planarbetet för att få en plan för helheten 
Hamnområdet 36.1 och 36.2 omfattande land och hamnbassänger. 
 
Förstahandsvalet för båtuppställning är fortsatt asfaltsplanen 36.1. 

 
 

3. Ordföranden tackad deltagarna och avslutade mötet 
 
 
 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
André Nilsson    Bo Lingebrant 
Sekreterare     Ordförande 


